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konaného ve čtvrtek 18.1.2024 od 19.hodin na radnici městyse Liteň v 

zasedací místnosti. 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

3. Schválení zápisu z VZ č.13 

4. Schválení přidání bodů k projednání 

5. Schválení programu zasedání 

6. Zpráva o činnosti a plnění usnesení 

7. SoBS Liteň – Běleč – Pod zastávkou č.parc. 195-2 

8. Dotační management investičních akcí VaK 

9. Zadání výběrového řízení na opravu sběrných hnízd v Litni 

10. Přidělení dotací spolkům 

11. Vyhlášení konkursního řízení na ředitele/ku ZŠ F.J. Řezáče v Litni 

12. Zpráva a výstupy z kontroly FV 

13. Diskuze 
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Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse 

Tomáš Jurajda (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Tomáš Jurajda, Peter Kapusta, Jaroslav Merta, Martina Benešová, Dominika Štefflová, Filip 

Kaštánek, Jiří Vodička, Hana Lukešová, Jan Čech 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: 8 

1. Zahájení 

V 19.00 hod. starosta obce: „Přeji dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném zasedání 

Zastupitelstva městyse Liteň č.14/2024. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse Liteň bylo řádně 

svoláno tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo nejméně 

7 dnů od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání zasedání oznámeno na elektronické 

úřední desce.“ 

Starosta konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva, tzn. že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

Omluveni: 0 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

Zapisovatel určený starostou Tomášem Jurajdou je paní Martina Benešová. 

 

Navrhuji, abychom ověřovateli zápisu zvolili paní Dominiku Štefflovou a pana Jiřího Vodičku. 
 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 
 

3. Schválení zápisu 

 

Návrh usnesení č. 164 z 18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 13/2023, vyvěšeného na úřední desce dne 22.12.2023. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 164 z 18-1-2024 bylo schváleno. 
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4. Schválení přidání bodů k projednání 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” navrhuji doplnit 

původní program (jak uveden na pozvánce ze dne 10.1.2024) o další body k projednání: 

 

10. Žádost o bezúplatný převod pozemků 

14. Rekonstrukce kulturního domu Liteň“ a „Energetické úspory KD Liteň“ informování 

o průběhu stavby, vícepráce, méněpráce. 

 

Návrh usnesení č. 165 z 18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje přidání navržených bodů k projednání v pozměněném pořadí: 

 

10. Žádost o bezúplatný převod pozemků 

14. Rekonstrukce kulturního domu Liteň“ a „Energetické úspory KD Liteň“ informování 

o průběhu stavby, vícepráce, méněpráce. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 165 z 18-1-2024 bylo schváleno. 
 

5. Schválení programu zasedání 
 

Návrh usnesení č. 166 z  18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje program zasedání č.14 ze dne 18.1.2024. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 166 z  18-1-2024 bylo schváleno. 

 

6. Zpráva o činnosti a kontrola plnění usnesení 

 
• Je dokončena a předána stavba VO v Dlouhé, zemní práce provedeny za  491.018,- Kč. Vlastní 

stavba a zapojení lamp VO, oprava hlavního rozvaděče a nový rozvaděč v parku, 19 světel 

Dlouhá,  4 světla v Pacovského ulici 1.923.640,38,-Kč. Celkem za rekonstrukci VO v Dlouhé a 

Pacovského  - 2.414.658,64,-Kč. 

Všechny lampy v Dlouhé a Pacovského jsou napojeny na ovládání přes bezdrátovou LoRa 

WAN síť, nastavení a ovládání svítidel je možno na portále vo.sathea.cz. Na vzdálené ovládání 

jsou napojena i nová světla na hřbitově, nová světla v ulici Nádražní a VO v ulici Pirnerova.  

• Je dokončena rekonstrukce střední části chodníku v ulici Dlouhá. Na jaře proběhne zalití spár a 

oprava asfaltu u vjezdu do ulice Mánesova. Zprávy z kontrolních dní k dispozici na GD. 

Nad rámec projektu bylo nutno provést několik vynucených investic, jako zatrubnění a svedení 

všech historických okapových svodů v celé délce chodníku do dešťové kanalizace – 

do instalovaného štěrbinového žlabu. Projekt jsme doplnili o novou spadišťovou šachtu, kterou 

je ukončen nový štěrbinový žlab, zde se bude sbírat štěrk a nečistoty. Tato šachta je poté již 

v místě bývalé vpusti napojena na stávající dešťovou kanalizaci. 

Dále byly místo projektovaných nájezdových obrub použity snížené obruby, primárně z důvodu 

dalšího nenavyšování nivelity chodníku a tím dalšího „utopení“ stávajících vjezdů a vchodů 

na pozemky a do domů. I tak bylo nutno v několika utopených místech nainstalovat pojistné 

http://vo.sathea.cz/
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kanálky na zachycení dešťové vody a provést modelaci chodníku. Provedeme vyúčtování VP 

(především zatrubnění dešťových svodů) a MP, bude předloženo ke schválení. 

• V prosinci proběhla dodávka odpadových nádob, které budou z větší části financovány z dotace. 

Primárně modré nádoby na papír - 379 ks-240 l a 10ks-120 l, 32 ks na Plast a 64ks na Bioodpad 

– vše 240l. Nádoby budeme vydávat občanům začátkem února (počítáme pátek-sobota 9-

10.2.2024 ) proti podpisu smlouvy o výpůjčce. 

 

• Je hotova dokumentace pro vypsání výběrového řízení na rekonstrukci sběrných hnízd, která 

bude také částečně hrazena z dotace „Rozšíření systému separovaných odpadů - Městys Liteň“, 

zakázku vypíšeme do konce ledna. Termín pro ukončení projektu je stanoven dotačním titulem 

na červen 2024. 

 

• Máme již finální projektovou dokumentaci k opravě Chrástecké ulice, pracujeme na zpracování 

výběrového řízení, aby bylo vypsané do konce ledna, tak aby mohly začít práce na stavbě 

koncem května. 

 

• Na nový rok jsme byli kontaktováni administrátorem dotace projektu z výzvy 41. výzva IROP 

- Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu - Bezpečný pohyb po Litni (rekonstrukce 

chodníků a VO Dlouhá a Nádražní sever) a vyzváni k doplnění a úpravě podaných dokumentů. 

Jednalo se o především formality ve Studii proveditelnosti, vysvětlení k projektu a úpravu 

dotčených pozemků. Vše jsme do 5 dnů s p. Janákem doplnili a odeslali. 

 

• Pracujeme na aktualizaci PRVKUK. V minulém týdnu jsme zažádali na ST kraji o aktualizaci 

PRVKUK a máme již z kraje potvrzení o této aktualizaci, které je požadováno jako podmínka 

ke všem vodohospodářským stavbám a k nim navazujícím dotacím. 

 

• Požádali jsme Institut umění — Divadelní ústav o opravu fasády jejich objektu v Nádražní ulici. 

Povedlo se jim vyčlenit finance a s opravou začali. Hledají i jiné, vhodnější prostory 

pro uskladnění materiálu, pokud se jim toto povede, budovu uvolní, vrátí státu a městys bude 

moci zažádat UZSVM o bezúplatný převod na obec. 

• Povedlo se nám najít potenciální novou paní knihovnici, která má vystudované knihovnictví, a 

ráda by se opět vrátila do oboru. Má dobré vztahy s knihovnou Modřany, kde působila a již také 

kontaktovala knihovnu Příbram a pomáhá nám s podáním Ročního výkazu za rok 2023 pro naši 

knihovnu. Zároveň již pracujeme na návrhu vnitřního uspořádání interiéru knihovny, první 

návrh bude brzy ke shlédnutí. 

• Máme už téměř kompletní data o celkovém množství odpadu městyse Liteň, viz tabulka: 

Pro Info\_POBERO\Souhrn platba odpady městys Liteň.xlsx 

• Od naší společnosti Pobero máme k dispozici data ze všech svozových stanovišť/ domácností, 

takže i orientačně vidíme rozdíly v třídění a hmotnosti odpadu u jednotlivých domácností.  

Pro Info\_POBERO\2023_CELY_Seznam_nactenych_nadob 2023.xlsx 

• Dále budeme mít k dispozici pravidelné reporty za všechny obce POBERA, které bude 

pravidelně zpracovávat paní Soňa Štětková 

Pro Info\_POBERO\Report Listopad 2023\2023_11_REPORT_MNOZSTVI_ODPADU.pdf  

about:blank
about:blank
about:blank
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7. SoBS Liteň – Běleč – Pod zastávkou č.parc. 195-2 
 

Zdůvodnění: 

Společnost ČEZ distribuce a.s. nás požádala o uzavření SMLOUVU O BUDOUCÍ SMLOUVĚ 

O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI a smlouvu o právu provést stavbu č. IV - 12 - 6030719/ VB 1 Liteň – 

Běleč – Pod zastávkou č.parc. 195/2, kNN, kVN, TS, viz příloha 

Služebnost bude sjednána za náhradu ve výši 42.500, - Kč + DPH. 

 

Při osobním setkání na místě jsme si s panem Brychtou odsouhlasili umístění staveb a jako podmínku 

stavby jsme si dohodli zachování stávajícího VO a jeho přeložení do země jako předpolož stavby. 

Vyjádření odesláno poštou 12.1.2024. 

 

 
Návrh usnesení č. 167 z  18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 
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schvaluje znění Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro stavbu 

pod označením č. IV - 12 - 6030719/ VB 1, mezi městysem Liteň a společností ČEZ Distribuce 

a.s., zastoupená KS montáže, s.r.o, Pražská 92, 266 01 Beroun, na základě plné moci č. PM - 

072/2023 , ze dne: 6.3.2023 v předloženém znění a pověřuje starostu městyse Liteň podpisem 

této smlouvy. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 167 z  18-1-2024 bylo schváleno. 

 

8. Dotační management investičních akcí VaK 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň plánuje výstavbu kanalizace v MČ Běleč a Vlence a dostavbu vodovodu v MČ Běleč a 

v Litni výstavbu velkoobjemového vodojemu a propojení vodovodu s MČ Leč. Máme zpracovanou 

projektovou dokumentaci, pracujeme na inženýringu (stavebním povolení). Rozeslali jsme poptávku 

na dotační management. Městys Liteň obdržel 3 nabídky. Nabídky na GD. Nabídku nedodala fa PIK 

Vítek s.r.o., https://pikvitek.cz/reference/ 

První akce je „Propojení vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a Liteň“, 

druhá akce je „Stavba tlakové kanalizace Běleč + přípojky a doplnění vodovodů a přípojky.“ 

 

Pan Mgr. Richard Demjanenko: 

Nabídky na akci: „Propojení vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a Liteň“ 

celková cena za podání, management a administraci projektu dle poptávky: 110.250,-Kč 

+30.000,-Kč za VŘ na dodavatele, nemá v CN, celkem 140.000,-Kč 

Nabídky na akci: „Stavba tlakové kanalizace Běleč + přípojky a doplnění vodovodů a přípojky.“ 

celková cena za podání, management a administraci projektu: 129.750,-Kč 

+ 30 000,-Kč za VZ na dodavatele, nemá v CN, celkem 159.750,-Kč 

 

Confin Partner s.r.o. https://confin-partner.cz/#reference 

Nabídky na akci: „Propojení vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a 

Liteň“  i „Stavba tlakové kanalizaci Běleč + přípojky a doplnění vodovodů a přípojky “ 

 

Fáze přípravná: celkem 156.000,-Kč + 0,7% z přidělené dotace 

Fáze realizační – manažerské řízení a administrace podpořeného projektu 25.000,-Kč/měsíc od 

zahájení výstavby  - max. 3 měsíce – 75,000,-Kč: celkem 231.000,- + 0,7% z přidělené dotace 

Pro představu, při předpokládané dotaci 5.000.000,-Kč: celkem 156.000,-Kč + 0,7% z přidělené 

dotace (35.000) + 25.000,-Kč/ měsíc za realizační fázi – max. 3 měsíce – celkem cca. 266.000,-Kč. 

 

Fiala Projekty, s.r.o. https://fialaprojekty.cz/?page_id=122 

Nabídky na akci:  

„Propojení vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a Liteň“ 

165.000,-Kč + 1%  z přidělené dotace bez DPH 

201.300,-Kč + 0,95%  z přidělené dotace včetně DPH 

 

„Stavba tlakové kanalizace Běleč + přípojky a doplnění vodovodů a přípojky“ 

165.000,-Kč + 0,95%  z přidělené dotace bez DPH 

201.300,-Kč + 0,95%  z přidělené dotace včetně DPH 

Pro představu, při předpokládané dotaci 5.000.000,-Kč: celkem 165.000,-Kč + 1% z přidělené dotace 

(50.000) celkem cca. 215.000,-Kč + DPH, tj . 260.150,-Kč včetně DPH 

 

Pro představu, při předpokládané dotaci 12.000.000,-Kč: 165.000,-Kč + 0,95% (114.000) tj. 279.000,-

Kč + DPH, tj. celkem 337.590,-Kč včetně DPH 

 

https://pikvitek.cz/reference/
https://confin-partner.cz/#reference
https://fialaprojekty.cz/?page_id=122
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Shrnutí: „Propojení vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a Liteň“ 

 

Pan Mgr. Richard Demjanenko -  140.000,-Kč 

Confin Partner s.r.o. -     231.000,-Kč + 0,7% z přidělené dotace 

Fiala Projekty, s.r.o.  -   201.300,-Kč + 0,95%  z přidělené dotace včetně DPH 

 

Shrnutí: „Stavba tlakové kanalizaci Běleč + přípojky a doplnění vodovodů a přípojky“ 

 

Pan Mgr. Richard Demjaněnko  -  159.750,-Kč 

Confin Partner s.r.o. -    231.000,-Kč + 0,7% z přidělené dotace 

Fiala Projekty, s.r.o. -   201 300,-Kč + 0,95%  z přidělené dotace včetně DPH 

 

Návrh usnesení č. 168 z  18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s cenovou nabídkou pana pana Mgr. Richarda Demjanenka, K lesíku 355, 

252 29 Lety, IČO: 87733480 na vedení dotačního managementu na akci „Propojení 

vodovodních soustav s výstavbou vodojemu pro Leč a Liteň“; 

2. souhlasí s cenovou nabídkou pana Mgr. Richarda Demjanenka, K lesíku 355, 252 29 Lety, 

IČO: 87733480 na vedení dotačního managementu na akci „Stavba tlakové kanalizace Běleč 

+ přípojky a doplnění vodovodů a přípojky“; 

3. pověřuje starostu městyse Liteň objednáním prací dle vítězné nabídky, sepsáním a podpisem 

SoD na obě dotační akce. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 168 z  18-1-2024  bylo schváleno. 

 

9. Zadání výběrového řízení na opravu sběrných hnízd v Litni 
 

Zdůvodnění: 

V rámci rozpracované dotace „Rozšíření systému separovaných odpadů - Městys Liteň“ je potřeba 

nechat schválit zadání a poté vypsat VŘ na tuto investiční akci. Jedná se o druhou část akce rekonstrukce 

sběrných hnízd pod názvem: SYSTÉM PRO SEPARACI A ODDĚLENÝ SBĚR ODPADŮ V 

MĚSTYSI LITEŇ. 

 

Opravena budou prozatím tato sběrná místa: 

Stanoviště č. 1 – U KINA……………………………č. parc. 229, k. ú. Liteň 

Stanoviště č. 4 – NOVÉ DOMKY…………………  č. parc. 999, k. ú. Liteň 

Stanoviště č. 6 – BĚLEČ CENTRUM……………   č. parc.18, k. ú. Běleč u Litně 

Stanoviště č. 8 – BĚLEČ VATINA…………………č. parc.157/3, 157/2 a 209/1, k. ú. Běleč u Litně 

Stanoviště č. 9 – LEČ SADY MÍRU………………  č. parc.895/4, k. ú. Liteň 
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Návrh usnesení č. 169 z  18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

souhlasí se zadáním výběrového řízení na investiční akci SYSTÉM PRO SEPARACI A 

ODDĚLENÝ SBĚR ODPADŮ V MĚSTYSI LITEŇ, dle zpracované zadávací dokumentace. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 169 z  18-1-2024 bylo schváleno. 

 

10. Žádost o bezúplatný převod pozemků 
 

Zdůvodnění: 

ÚZSVM nabídl pozemky k bezúplatnému převodu. 

Vybrali jsme pozemky, které dávají smysl pro městys a jeho další rozvoj. Je zde zahrnut už i pozemek 

18/21 v Měňanské pro možné rozšíření komunikace. Abychom urychlili proces převodu a mohli žádost 

podat, potřebujeme usnesení schvalující tuto žádost. 

 

Návrh usnesení č. 170 z  18-1-2024 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 18/21, .č. 609/7, p.č. 613/2, p.č. 676/2, p.č. 736/10, 

p.č. 795, p.č. 799/5v k.ú. Liteň p.č. 3/9 v k.ú. Běleč u Litně – spoluvlastnický podíl id. 1/10, 

do vlastnictví městyse Liteň. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 170 z  18-1-2024 bylo schváleno. 

 

11. Přidělování dotací spolkům 
 

Zdůvodnění: 

1. Podpora jednotlivců a spolků, kteří v ML pořádají jednorázové kulturní, sportovní, vzdělávací a jiné 

akce, obnovují nebo se snaží zachovat tradice a dále podpora celoročního provozu zájmových klubů – 

děti, mládež, senioři. 

V položkách §3399 Záležitosti kultury, církví a sdělovacích prostředků, pol. 5222 (200 000 Kč) a §3419 

Ostatní tělovýchovná činnost, pol. 5222 (100 000 Kč) byla v rámci rozpočtu městyse Liteň pro rok 2024 

komisi vyčleněna částka 300 000 Kč. Zastupitelstvo ML bere na vědomí návrh komise na poskytnutí 

dotací z rozpočtu ML v níže uvedeném rozsahu (podrobnější rozpis, vč. kopií jednotlivých žádostí, měli 

zastupitelé k dispozici na Google Disku i ve složce na Trellu). 

Kulturní, sportovní a volnočasová komise neprojednávala žádosti, které jsou v rozporu se „Zásadami 

pro poskytování dotace z rozpočtu ML“, byly podány po termínu, nejsou na předepsaném formuláři 

apod., tak, aby pro všechny žadatele platila jednotná pravidla. 

2. Dále, pro přehlednější přidělování dotací se členové KSaVK shodli doplnit Formulář žádosti o dotaci 

městys Liteň o bod 7. ,,Množství osob v členské základně, celkový počet účastníků jednorázové akce 

(ev. odhad kolik bylo v předchozích letech), celkový počet liteňských účastníků“, a bod 8.,,Výše 

členského ročního poplatku, ev. vybírání vstupného na akci“. Nová žádost o dotaci viz na Trello. 

 

Žadatel   Stručný popis  Požadovaná částka 2024 Přiděleno 2024 

Tenisový klub  materiál, antuka   20 000 Kč  20 000 Kč 

FK Liteň  podpora činnosti  10 000 Kč  10 000 Kč 
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   údržba trávníku   70 000 Kč  50 000 Kč 

   opravy    20 000 Kč  15 000 Kč 

Sdružení liteňských seniorů: 

divadlo-doprava  12 000 Kč  10 000 Kč 

Římsko-katolická farnost Řevnice: 

Koncert nar. J.N.  18 000 Kč  0 Kč 

   Koncert k výročí 700let Litně 50 000 Kč  0 Kč 

   Vánoční koncert  40 000 Kč  30 000 Kč 

ZO ČZS Liteň  zájezd do arboreta, výstava 6 000 Kč  6 000 Kč 

ČTU Záskalák Liteň Běh Litní   15 000 Kč  15 000 Kč 

   Šachový turnaj   2 000 Kč  1 000 Kč 

   Výtvarné soutěže  8 000 Kč  6 000 Kč 

   Výstava keramiky a soutěž 5 000 Kč  3 000 Kč 

   Letní tábor   15 000 Kč  10 000 Kč 

   Aktivity pro seniory  14 000 Kč  10 000 Kč 

   Podzimní prázdniny pro děti 3 000 Kč  3 000 Kč 

ČTU Záskalák Liteň  Advent v keramické dílně 3 000 Kč  2 000 Kč 

  Putování po Čechách, MRAMOR 10 000 Kč  8 000 Kč 

   Letní aktivity v Litni  5 000 Kč  3 000 Kč 

ČTU Zálesák  Náčiní, materiál   15 000 Kč  10 000 Kč 

SDH Liteň  Podpora roční činnosti  40 000 Kč  40 000 Kč 

   Loučení s létem   5 000 Kč  0 Kč 

 
Návrh usnesení č. 171 z  18-1-2024 

 
Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. bere na vědomí žádosti o dotace z rozpočtu ML (vč. výše požadované částky a účelu 

využití u jednotlivých žadatelů) a na základě doporučení Kulturní, sportovní a 

volnočasové komise schvaluje výše uvedené částky doporučené k podpoře; 

2. bere na vědomí a souhlasí s úpravou Formuláře žádosti o dotaci městys Liteň, konkrétně 

s rozšířením o body 7. a 8.; 

3. pověřuje starostu, aby písemně vyrozuměl jednotlivé žadatele o stanovisku komise 

(částky doporučené/ nedoporučené k podpoře); 

4. pověřuje starostu podpisem smlouvy s jednotlivými žadateli, kterým byla dotace 

přiznána; 

5. ukládá starostovi a komisi, aby před proplacením vyúčtování zkontrolovali a 

neproplatili žádosti, které budou mít neúplné nebo chybějící vyúčtování. 
 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 171 z  18-1-2024 bylo schváleno. 
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12. Vyhlášení konkursního řízení na ředitele/ku ZŠ F.J. Řezáče v Litni 
 
Na vědomí: 

Městys Liteň, zřizovatel ZŠ F.J.Řezáče v Litni, vyhlašuje konkurs na ředitele/ku. Současná ředitelka 

paní Mgr. Iveta Černá byla jmenována na pozici ředitelky ZŠ F.J.Řezáče na dobu určitou od 1.8.2023 

ke dni, kdy z nového konkursu vzejde vítěz. Předkládám zastupitelům ke vzetí na vědomí text vyhlášení 

konkursního řízení, který bude použit i k inzerci: 

 
Městys Liteň vyhlašuje dne DD.MM.2024 v souladu s § 166 odst. 2 a 3 zákona č. 561/2004 Sb., o 

předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění 

pozdějších předpisů, dále v souladu s vyhláškou č. 54/2005 a 107/2019 o náležitostech konkursního 

řízení a konkursních komisích 

  
konkurs na obsazení vedoucího pracovního místa ŘEDITELE / ŘEDITELKY organizace 

zřizované městysem Liteň:  
Základní škola Františka Josefa Řezáče, se sídlem Sady Sv. Čecha 44, 267 27 Liteň, IČO 71002715. 
Předpokládaný nástup na pracovní místo ředitele/ky: 1. srpna 2024  
Požadavky:  
• vzdělání a pedagogická praxe dle zákona č. 563/2004 Sb., o pedagogických pracovnících a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

• občanská a morální bezúhonnost 

• dobrý zdravotní stav 

• znalost školské problematiky a školských předpisů daného typu školy, školského zařízení 

• organizační a řídící schopnosti 

• přehled v současných výukových trendech a inovativní přístup 

 

Náležitosti ke konkursnímu řízení:  
• písemná přihláška (Náležitosti písemné přihlášky: 

− formulace, ze které vyplyne, že se jedná o přihlášku uchazeče do konkursního řízení na uvedené 

vedoucí pracovní místo; 

− jméno a příjmení uchazeče včetně titulu; 

− datum narození uchazeče; 

− místo trvalého pobytu uchazeče; 

− korespondenční adresu uchazeče (liší-li se od adresy místa trvalého pobytu).) 
• ověřené kopie dokladů o dosaženém vzdělání (diplom a vysvědčení u vysokoškolského vzdělání) 

• přehled praxe potvrzený posledním zaměstnavatelem 

• strukturovaný profesní životopis 

• nástin rozvoje školy v rozsahu max. čtyř stran formátu A4 

• výpis z rejstříku trestů (ne starší než tři měsíce) nebo doklad o jeho vyžádání 

• lékařské potvrzení o způsobilosti k výkonu funkce 

• písemný souhlas se zpracováním osobních údajů pro účely tohoto konkursního řízení ve smyslu 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

  
Přihlášky s požadovanými doklady zasílejte doporučeně do DD.MM. 2024 na adresu: Městys Liteň, 

Náměstí 71, 267 27 Liteň, na obálku napište „Konkurs ZŠ - Neotvírat“. 
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13 Zpráva a výstupy z kontroly FV 
 

Na vědomí: 

Dne 9.1.2024 zasedal Finanční výbor (FV) městyse Liteň, viz Zápis ze zasedání FV č.1/2024, jehož 

hlavním předmětem bylo projednání výsledků kontroly provedené FV ve dnech 1. a 8.12.2023. 

Uloženo spolu s  doklady, na které se v jednotlivých usneseních FV odvolává zde: 

https://drive.google.com/…ink 

Předmět kontroly: 

1. Vyúčtování dotací z rozpočtu ML za rok 2023 

2. Vyúčtování dotací z rozpočtu ML za roky 2020-2023 FK Liteň 

3. Kontrola faktur spol. MAGIC AGC s.r.o. 

4. Kontrola faktur spol. POBERO  

Zjištění a usnesení FV: 

 

1.) 17.12.2020 byla podepsána smlouva o dotaci ve výši 19.500,-Kč, ke které chybí písemná žádost 

o dotaci od FK a zároveň se FV nepodařilo dohledat žádné usnesení Zastupitelstva ML, kterým by tato 

dodatečná dotace byla schválena. Předmětem dotace byl příspěvek na rekonstrukci WC na fotbalovém 

hřišti. 

Usnesení: FV shledává tento postup za nesprávný a netransparentní, není jasné, kdo s kým žádost 

konzultoval, kdo schválil, zda-li žádost byla předmětem jednání KSaVK, zda-li o ní všichni tehdejší 

zastupitelé vůbec věděli. Pokud bylo o dotaci rozhodnuto pouze starostou, pak se jedná o porušení 

principu přidělování dotací ML. FV. FV požádal pana Kaštánka i paní Lukešovou o vyjádření. 

 

2.) FK Liteň je vlastníkem pozemku fotbalového hřiště i přilehlé budovy č.p. 409, spravuje zde svůj 

soukromý majetek. TJ Sokol je vlastníkem pozemku parkoviště a cesty ke hřišti. Neexistují žádné 

žádosti či smlouvy o mimořádné dotaci či finanční pomoci těmto soukromým spolkům z r.2022, jejichž 

předmětem by bylo financování oplocení hřiště, oprav/ úprav parkoviště a příjezdové cesty 

k fotbalovému hřišti, či likvidace eternitové střechy kabin. 

Usnesení: 

• způsob financování oplocení fotbalového hřiště, oprav/ úprav parkoviště a příjezdové cesty 

k fotbalovému hřišti, likvidace eternitové střechy kabin, vše na pozemcích FK nebo TJ Sokol je 

nezdokumentovaný, netransparentní a podezřelý; 

• bez jediného existujícího schváleného usnesení Zastupitelstva ML bylo z rozpočtu ML vyplaceno 

po menších částkách celkem 198.120, -Kč; 

• není jasné, zda-li, jak, a kdo s kým žádosti konzultoval, kdo schválil, zda-li žádosti byly předmětem 

jednání KSaVK, zda-li o nich všichni tehdejší zastupitelé vůbec věděli; 

• pokud bylo o dotaci rozhodnuto pouze starostou, pak se jedná o porušení principu přidělování 

dotací ML; 

• městys Liteň v čele se starostou p.Kaštánkem se v tomto případě nezachoval jako řádný hospodář, 

když nad rámec schválené dotace FK Liteň ze svého rozpočtu financoval opravy a úpravy 

na pozemcích FK Liteň a TJ Sokol v celkové hodnotě 198.120, -Kč. Tím zhodnotil cizí majetek a 

to bez dohledatelného souhlasu Zastupitelstva ML či KSaVK. 

 

FV požádal pana Kaštánka i paní Lukešovou o vyjádření. 

 

3.) V rámci proplácení nákladů se vyplácely v hotovosti značné obnosy peněz, pokaždé jiné osobě, 

v celkové výši 75.621, -Kč. 

Usnesení: FV žádá p.Kaštánka o vysvětlení, z jakého důvodu tyto operace výplat v hotovosti v takové 

míře přikazoval. 

 

4.) Faktura č.0522, dodavatel Roman Štěpán, ze dne 31.3.2022 (zemní práce - cesta k fotbal. hřišti) 

byla chybně proplacena 2x. Jednou paní M.Klimentové v hotovosti dne 20.4.2022 a podruhé převodem 

na účet panu Štěpánovi dne 22.8.2022. 

Usnesení:  FV žádá příkazce operace p. Kaštánka, aby FK Liteň o této chybě informoval a požádal 

o navrácení 5.000,-Kč. 

https://drive.google.com/…ink
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5.) Faktura č. 2022013 ze dne 3.5.2022, dodavatel Vítězslav Novotný, placeno 64.537,77,-Kč převodem 

na účet, příkazce operace F. Kaštánek. 

Usnesení: 

• FV žádá p.Kaštánka o vysvětlení, na základě jakého rozhodnutí tuto operaci přikázal; 

• pokud bývalý starosta p. Kaštánek tuto operaci přikázal bez souhlasu Zastupitelstva ML (dle zápisů 

nebylo předloženo na žádném zasedání z r.2022), pak porušil Podpisový a kompetenční řád Úřadu 

městyse Liteň, schválený na zasedání č.137 dne 15.11.2018. Nejednal by tak v souladu s § 84 odst. 

3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a dle zákona 320/2001 Sb. Zákon o finanční kontrole ve veřejné 

správě, ve znění pozdějších předpisů. 

 

6.) Dle příkazní smlouvy na projektové řízení investiční akce „Rekonstrukce Kulturního domu Liteň“ a 

„Energetické úspory - Kulturní dům Liteň“ je příkazník mj. povinnen pravidelně zpracovávat výstupy 

z fází projektu pro zastupitelstvo obce. 

Usnesení: FV konstatuje, že toto se pravidelně neděje a doporučuje např. sdílet se zastupiteli zápisy 

z kontrolních dnů. 

FV žádá pana Kaštánka o vyjádření jakou formou bude zastupitele pravidelně informovat. 

 

7.) FV doporučuje starostovi ML a KSaVK, aby dbali na to, že podobné případy se nebudou opakovat, 

aby podpora jednotlivců a spolků, kteří v ML pořádají jednorázové kulturní, sportovní, vzdělávací a jiné 

akce, obnovují nebo se snaží zachovat tradice a dále podpora celoročního provozu zájmových klubů 

(děti, mládež, senioři) byla transparentní, aby o mimořádných dotacích či finančních výpomocech byly 

předloženy žádosti i smlouvy, a aby o nich rozhodli zastupitelé. 

 

14. Investiční akce „Rekonstrukce kulturního domu Liteň“ a „Energetické 

úspory KD Liteň“ informování o průběhu stavby, vícepráce, méněpráce 

 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň provádí opravu kulturního domu. Opravy jsou kvůli financování a dotačním titulům 

rozděleny do několika etap: 

 

1. Etapa a. Rekonstrukce plynové kotelny (proběhlo v roce 2018), b. Částečná oprava VZT v návaznosti 

na kotelnu (proběhlo v roce 2018) 

2. Etapa a. Digitalizace – výměna projektoru a ozvučení (řeší samostatný projekt, proběhlo 2019 - 2020) 

 

3. Etapa a. Zateplení o oprava fasády, b. Výměna oken a dveří, c. Rekonstrukce VZT s rekuperací, d. 

Instalace FVE s bateriovým úložištěm s navazující opravou elektroinstalace, e. výměna světelných 

zdrojů za LED s navazující opravou elektroinstalace 

4. Etapa a. Rekonstrukce vnitřních prostor objektu, b. Rekonstrukce sociálních zařízení 

5. Etapa a. Rekonstrukce střechy + zateplení + lehký obvodový plášť s výměnou oken 

6. Etapa a. Vestavba výtahu (řeší samostatný projekt výrobce výtahu, v návaznosti na etapu 4 a 5) 

 

7. Etapa a. Rekonstrukce hlediště a jeviště (řeší samostatný projekt) 

Všechno začalo už před 10 lety v roce 2014, kdy jsem spolu s dalšími kolegy, kamarády a tehdejším 

starostou Mirkem Horákem poprvé vstoupil do tehdy uzavřeného kinosálu. Naše společná reakce tehdy 

byla WOW, to tady máme? A proč to nepoužíváme? (myšleno trvale, pravidelně) A tak jsme začali 

plánovat a připravovat podmínky pro pravidelný provoz. 

 

Všechno se zrychlilo v roce 2018. Ten rok jsme vyměnili kotle a instalovali regulaci. V budově totiž 

nefungovalo správně a efektivně topení. Po provedení dalších oprav zejména vzduchotechniky, 

elektroinstalace, nouzového osvětlení a zprovoznění dataprojektoru jsme na podzim 2019 měli 

obnovenou premiéru pravidelného promítání.  

 

Představili jsme novou identitu, podepsali smlouvy s distributory a mohli jsme říct, že KINO LITEŇ 

znovu žije. Zhruba rok promítání z notebooku a starého dataprojektoru byl dobrý začátek, ale nebylo to 

ono. Ve formátu *.mp4 byl od distributorů dostupný jen omezený počet filmů a nebyly to filmy 

premiérové. Proto jsme v roce 2020 kino digitalizovali a připravovali dál celkovou rekonstrukci budovy. 
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Často jsme od návštěvníků slýchali, když si povídali mezi sebou, že zvuk i obraz perfektní, ale, že by to 

neřekli, když do baráku vstupovali. Co si budeme povídat, budova měla své nejlepší časy za sebou. 

 

Opravy exteriéru začaly už v roce 2018. Na konci roku byla na světě první studie. V této fázi jsme se 

zaměřili na opravu vnějšího schodiště. To se také v roce 2019 provizorně opravilo a my jsme poprvé 

požádali MMR o dotaci na opravu celé budovy. Neuspěli jsme, tak jsme to znovu udělali v roce 2020. 

Znovu jsme neuspěli, ale nevzdali jsme to, a požádali jsme znovu v roce 2021. Mezitím jsme dokončili 

projektovou přípravu a od roku 2021 měli vydané stavební povolení. 

U každé podobné investice je nejtěžší částí financování. Dotačních titulů je mnoho (ze zkušenosti bych 

řekl až příliš mnoho, ale to je na samostatný seriál, tak třeba příště vydám něco jako ZÁPISKY 

STAROSTOVY). Jenže žádný nám nedovoluje takovou investici udělat najednou (navýšení kapacity 

základky jsme lepili z 5 různých dotací!!! - stojí to ohromné množství času a chce to náturu hráče, 

kombinací je nekonečné množství). 

 

Žádost o dotaci z roku 2021 konečně vyšla a začátkem listopadu 2022 jsme si na stránkách ministerstva 

přečetli, že 10milionů na opravu máme. Dále pokračovala příprava na tzv. energetické úspory z 

programu Státního fondu životního prostředí, u něhož jsme požádali o finance na zateplení budovy a 

výměnu oken se související výměnou všech rozvodů topení a radiátorů (v provozu jsme už museli 

vyměňovat prorezlé radiátory, používali jsme ty vyřazené z učňovky a teskobaráku), výstavbu 

fotovoltaické elektrárny a související opravu elektroinstalací 

 

  
 

Podmínkou ze strany provozu budovy bylo nepřerušit provoz Výrobny Anna a co možná nejvíce zkrátit 

odstávku pobočky České pošty. Proto bylo nutné udělat/předělat/opravit nejdříve zadní vstup do 

budovy, kde vzniklo nové zázemí pošty (sociálky a balíkovna, výměna radiátorů a rozvodů topení) a 

zázemí budoucí kinokavárny. 

Tato fáze, která probíhala od 1.7.23 do 31.8.23 je hotová, a proto jsme mohli na koci srpna zbourat 

přední schodiště. 
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Od září se stavba rozjela plnou parou vpřed. Bylo jasné, že budovu týden co týden nepoznáme. 

Po zboření schodiště během týdne vyrostlo 2. patro nového foyer. Následně byly osazeny schody a 

postavena vnitřní konstrukce výtahu.  
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Postavené šalování na betonování nového ochozu. A je hotovo. Nové zdivo z pohledového betonu je 

hotové. 

 
Vlevo z nadhledu: nové zdivo ochozu z pohledového betonu je hotové. 

Vpravo: rozšířené foyer o bývalou předsíň. Vidíte novou nosnou ocelovou konstrukci. 

 

 
 

Rozšířené foyer o bývalou předsíň. Vidíte novou nosnou ocelovou konstrukci a nahoře ve zdi vznikne 

nový vstup do knihovny, který uvidíte na dalších fotografiích. 
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Tady jsme o patro výše. Zde bude nová obytná chodba, kterou půjde užívat jako čítárnu, kde si budete 

moci vypít kávu a dát dortík. Pohled na celý nový prostor. Vlevo vystoupíte z výtahu. Vpravo je nový 

vstup/dveře z vnitřního schodiště 
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Schody se teď zdají tak jednoduché a samozřejmé. Ale jejich zrod provázela celá série problémů a 

těžkostí. 

 

Když jsme v roce 2018 začali pracovat na plánech, vznikla první studie, v níž nebyl jako bezbariérový 

přístup výtah, ale rampa. Abychom dodrželi všechny normy, musela mít rampa 3 ramena a dvě podesty. 

Byla to ohromná masa betonu a oceli. Z architektonického pohledu žádná krása. Takový Baranďák v 

Litni. A finančně to také nevycházelo o moc výhodněji než výtah, který představuje elegantní řešení, 

umožnil bezbariérový přístup i do 2NP a pomohl nám získat další prostory uvnitř (chodby jsme 

přeměnili na keramickou dílnu a klubovnu spolků a vrátili knihovně její původní velikost). 

 

Takže už ve druhé verzi projektu byl výtah. Schodiště byla zúžena a ochoz u vchodu do pošty rozšířen. 

Do soutěže na zhotovitele jsme šli s 6. verzí projektu. Prováděčka doznala také nějakých změn, takže 

to, co teď vzniká je 7. evolucí 🙂. Nicméně už od počátku byl koncept založený na pohledovém litém 

betonu. Avšak projektant zhotovitele chtěl pracovat s tzv. prolévačkami a zdi nějak omítat. V tom jsme 

viděli riziko malé trvanlivosti. Stejně nám začal v rozporu se zadáním navrhovat schody z 

prefabrikovaných dílů typu Best s množstvím spár, do nichž mohla zatékat voda. Spolu s mrazem by 

rychle vykonala dilo zkázy. A to jsme nechtěli. Po mnoha střetech jsme si uhájili naši původní koncepci, 

jejíž zrod můžete vidět na dalších fotografiích. 

 

Již hotová stěna z litého betonu včetně podpěr pro schody. Podlaha je připravená na betonování. Pohled 

shora je z nového foyer ve 2NP. 

 

 

 
Usazování schodiště pomocí jeřábu. 

 
 

Celkový pohled na budovu z 27.9.2023 a provizorní přístup na poštu po roztomilé verandě z druhé 

strany. 
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Celkový pohled na budovu z 14.10.2023 a pohled do interiéru nového foyer. 

 

Před příchodem zimy, a to si letos pospíšila, se nám povedlo mít stavbu pod střechou a fasádu zavřenou. 

Byl to vpravdě okamžik štěstí.  

 

Na dalších fotografiích uvidíte opravu poškozených atik, které rozvracela konstrukce střechy (páka, 

která atiku zvedala, proto na fotografiích vidíte kotvení pomocí ocelových plátů). Tomu pomáhala 

nedostatečná hydroizolace a mráz dílo zkázy dokonal. 

 

Po opravě a nadezdění atik a hydroizolací přišlo na řadu zateplení, které je tvořeno 30cm polystyrenu. 

Plášť střechy uzavírá PVC folie. Spolu se střechou byly opraveny i komíny a provedena příprava na 

vedení kabelů od plánované fotovoltaiky. 

Abychom mohli v zimě pracovat uvnitř budovy, bylo nutné dokončit prosklenou fasádu a výměnu 

rozvodů vytápění. To se povedlo také. V kotelně vlastně probíhá od roku 2018 postupná evoluce. Nové 

kotle a modernizovanou regulaci doplnila nová oběhová čerpadla s regulací výkonu, aby nedocházelo 

na okruzích s chytrými hlavicemi k čerpání do uzavřených radiátorů. 
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Opravené hydroizolace a atiky. Střecha je připravena na pokládku tepelné izolace. 

 

 
 

Pokládka tepelné izolace a hotová finální PVC fólie. 
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Nyní se pracuje uvnitř. Snímky z kotelny. 

 

 
 

Snímky z kotelny a strojovny VZT. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Do příchodu mrazů probíhaly práce na obnově hydroizolací budovy a příprava na tepelnou izolaci. 

Zároveň se bude pokládat drenáž, protože v základové spáře je voda. Na severní straně budovy je 

pramen. 
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Na probíhající stavbě se objevuje potřeba udělat některé věci jinak, než zamýšleli projektanti. Proto 

vzniká potřeba víceprací a méně prací. V přiložené tabulce jsou uvedeny některé z nich. 

 

ZL01: Jako vícepráce nám vznikly práce ve foyer na příčkách a potěrech, odvětrání nebo dlažbě na 

schodech. Jsou zde zároveň jsou odpočty na nerealizované mříži do 2NP nebo podstupnicích schodiště.  

ZL02: V celém 2NP projekt počítal pouze s výměnou pochozí vrstvy. To však nešlo realizovat. Při 

bourání dlažby tato nešla oddělit od potěrů.  

ZL03: Abychom byli v souladu s požadavky PBŘ, museli jsme změnit kování a zámky na hlavních 

dveřích. 

ZL04: V celé budově budou nižší počty oken. Nové PBŘ si vynutilo vznik samostatné místnosti pro 

bateriovnu FVE a záměnu oken za dveře, jiné požární dveře apod. 

ZL05: Projekt neřešil problematiku zateplení únikového schodiště ze sálu a zateplení obálky budovy v 

tomto místě. Také nešlo realizovat drenáže a výkopy. Proto musí být únikové schodiště odstraněno. 

Místo betonového schodiště bude realizováno lehké ocelové (stejné jako zadní vstup do kabiny). 

 

ZL06: Pouhá výmalba v knihovně není pro tento prostor vhodným řešením. Díky velkému množství 

oprav na zdech vzniklo mnoho přechodů, které byly sice velmi dobře realizovány a zapraveny, avšak 

malba zvýrazňuje jinou strukturu nových ploch a oprav a vypadá to ošklivě. 

 

Dalšími jsou: statické zajištění vestavku vstupu v kabině, oprava schodu ve vstupu do kabiny, sprcha a 

úklidová místnost pro technické služby, obklad stěny ve 2.15 (umývárna kabina), toalety pro technické 

služby v 1PP, předokenní žaluzie, žebřík a jevištní lávka, I nosníky střechy,   
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Návrh usnesení č. 172 z  18-1-2024 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

souhlasí s prováděním nezbytných změn, víceprací a méněprací na investičních akcích 

„Rekonstrukce kulturního domu Liteň“ a „Energetické úspory KD Liteň“. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se:0 

 

Finanční dopad: Bude vyčíslen konkrétními vícepracemi a méněpracemi, jejichž výstupem bude 

podklad pro dodatek ke smlouvě. 

 

Usnesení č. 172 z  18-1-2024 bylo schváleno. 
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15. Diskuse 
 

Ad bod 6., Zpráva o činnosti a kontrola plnění usnesení 
Občan N. vstoupil do bodu bez vyzvání, p.Kaštánek se ohradil a požádal zapsat do zápisu, p.starosta 

upozornil, že nelze do jednání zastupitelstva takto zasahovat. 

 
Ad bod 13., Zpráva a výstupy z kontroly FV 

p.Vodička konstatoval, že Finanční výbor porušuje zákon, protože součástí zápisu má být vyjádření 

kontrolovaných osob (§ 119 zákona o obcích), pro jejichž vypracování byl paní Benešovou stanoven 

termín 31.1.2024, tedy za 14 dnů. Společně s neschopností dohledat platná usnesení zastupitelstva a 

platné smlouvy je projednávaný materiál důkazem nekvalitní práce FV. Jde o bláboly, interní dokument, 

který nesmí být veřejně takto prezentován. 

pí.Lukešová konstatovala, že hned v prvním usnesení FV jde o lež, usnesení o schválení dotace FK 

bylo schváleno 17.12.2020. 

pí. Benešová odpověděla, že o lež nejde, když FV tvrdí, že se mu nepodařilo dohledat usnesení. Během 

zasedání zastupitelstva bylo vyhledáno usnesení č.110, tím byl dotaz FV adresován. 

p.Čech, p.Kaštánek: stran faktury proplacené chybně 2x nemůže FV p.Kaštánka úkolovat, aby o chybě 

FK informoval a požádal o navrácení 5.000,-Kč. 

Starosta p.Jurajda potvrdil, že o vrácení 5.000,-Kč požádá. 

Občan Š. během zasedání přeposlal p. starostovi fakturu za oplocení fotbal. hřiště, dále podotkl, že pí. 

Corronsová, která převzala hotovost za odvoz eternitu určitě není členem FK Liteň. Zároveň se vyjádřil, 

že se mu nelíbí, když je FK Liteň veřejně obviňován, že nemá v pořádku účetnictví. 

pí. Benešová zdůraznila, že FV nenapadá FK Liteň, že popisuje nálezy z kontroly dokladů dostupných 

na úřadě, tj. kontroluje činnost úřadu a dle jednacího řádu ML o tom podává zprávu zastupitelům. 

p.Kaštánek prohlásil, že existuje příkazní smlouva s p. V.Novotným, na základě které byly propláceny 

faktury. Dále podotkl, že úpravy a opravy na pozemcích FK Liteň a TJ Sokol byly financovány z toho 

důvodu, že během výstavby kanalizace a oprav komunikací Sokolská/ Chrástecká zde bylo bezplatně 

ML deponováno veliké množství materiálu. 

p.Kaštánek, p.Čech: informace o rekonstrukci KD Liteň jsou ve složkách na google disk, Trello, každý 

má přístup. P.Kaštánek zveřejňuje informace na facebooku. 

pí.Benešová citovala příkazní smlouvu, a sice, že příkazník musí pravidelně zpracovávat výstupy 

z projektu pro zastupitelstvo. Za pravidelné informování nelze považovat aktualizace různých karet/ 

složek nástěnky Trello, google disku či facebooku. 

Občan T. přednesl návrh na vybudování přístřešku a stojanů na koloběžky v areálu Nové školy, a to na 

místě jímky. Starosta potvrdil, že není problém stříšku objednat. 

Občan N. vznesl dotaz na roli firmy Aquaconsult ve věci příjmů z vodného a stočného. Starosta 

vysvětlil, že role fi. Aquaconsult je servisní, provádí nám mj. fakturaci vodného a stočného. Příjmy 

z vodného a stočného jsou příjmy obce. 

Závěr 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání dne 18.1.2024 v 23:10 hodin. 

 

Zapsala:   Martina Benešová dne 18.1.2024  ............................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  Dominika Štefflová dne   ............................................... 

 

Jiří Vodička  dne   ............................................... 

 

Starosta obce:  Tomáš Jurajda  dne   ........................................... 
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